
 
 

 
 

Zápis z jednání výboru sekce klinické farmacie ČFS ČLS JEP 
 7.3.2024, online 

 
 

Přítomni (abecedně): PharmDr. Martin Doseděl, Ph.D. (MD); Mgr. Jitka Gambacorta (JG); doc. 
PharmDr. Josef Malý, Ph.D. (JM); PharmDr. Aleš Mareček (AM); Mgr. Veronika Voděrková (VV), 
Mgr. Martin Vodička (MV) 
Omluveni: doc. PharmDr. Daniela Fialová, Ph.D. (DF) 
 
1) Výbor se shodl, že podporuje odeslaný návrh výboru České farmaceutické společnosti zaslaný k 
Vyhlášce o požadavcích na minimální technické a věcné vybavení zdravotnických zařízení a 
Vyhlášce o požadavcích na minimální personální zabezpečení zdravotních služeb. Návrh mimo jiné 
zahrnuje požadavek na doplnění klinických farmaceutů mezi poskytovatele ambulantních služeb a 
doplnění pracoviště KF do části/přílohy zabezpečení lůžkové péče a podporuje možnost zřizovat 
pracoviště klinické farmacie mimo nemocniční lékárnu i jako její součást. 
2) Pracovní den klinické farmacie: je nutno co nejdříve zveřejnit program a spustit registraci 
(ideálně od 18.3.), s navrženou výší registračních poplatků projednávaných organizačním výborem 
PD výbor SKF souhlasí. 
3) I. společná konference farmakologických společností 2024 v Ostravě -  bude vznesen dotaz na 
prof. Grundmana na zrušení povinnosti platby registračního poplatku pro aktivní účastníky. Výbor 
souhlasí s proplacením nákladů (cestovné a ubytování) předsedovi výboru SKF, který bude na 
kongresu prezentovat Sekci klinické farmacie ČFS. 
4) Diskuze nad přítomností navržených členů SKF ve zkušebních komisích atestací KF: MD 
opakovaně žádal PharmDr.Maříkovou o oslovení zástupců Sekce KF s termíny atestací.  JM bude 
zasílat termíny atestací navrženým zkoušejícím a zpětně se vyhodnotí účast zástupců SKF na 
jednotlivých termínech.  
5) Diskuze nad webovými stránkami SKF: JG připraví návrh struktury webu SKF, po odsouhlasení 
výborem (na květnovém výboru) bude řešeno s administrátorem webu. 
6) Pracovní skupiny: JG připraví koncept rozvoje pracovních skupin, na symposium v Mikulově je 
v plánu ve čtvrtek večer schůzka pro zájemce k tématu pracovních skupin (v plánu je avizovat toto 
setkání již na PDKF). AM referoval o pracovní skupině Konzultační činnost v lékárně.  
7) Diskuze nad tiskovou konferencí ČOSKF. JM referoval o stanovisku výboru ČFS, který upozornil 
předsedu ČLS na to, že nebyli k diskuzi na tiskové konferenci osloveni zástupci lékárníků, přestože 
obsahem konference bylo mj. poukázat na rozdíl mezi klinických farmaceutem a lékárníkem. 
 
 
Příští setkání výboru SKF proběhne 15.5.24 od 15hod v Hradci Králové 
 
  

Zápis vypracoval: JG 
 


